
 

 

  
 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Barneveld 

Postbus 63 

3770 AB BARNEVELD 

 

 

Barneveld, 25 februari 2019, 

 

 

Onderwerp: afsluiting Baron van Nagellstraat 

 

Geacht College, 

 

Toen de tunnel na ruim twee jaar eindelijk klaar was en opengesteld werd voor het 
verkeer, hebben meerdere Voorthuizenaren tegen ons verzucht: “Voor ons hoeft het 
niet meer, hoor, Barnevelders.  We zijn nu helemaal gewend aan de omleidingen!”  
 
Wie kon weten dat dat grapje werkelijkheid ging worden. Want nu lezen wij in de 
krant van maandag 25 februari, drie dagen na de opening van de Harselaartunnel, 
dat vanaf 18 maart dé verbindingsweg tussen Voorthuizen en Barneveld wordt afge-
sloten.  
 
De fractie van Burger Initiatief stelt daarom op grond van artikel 42 van de organisa-
tieverordening van de gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd on-
derwerp.  
 
1. Heeft de gemeente invloed gehad op het tijdstip van de werkzaamheden aan de 
Baron van Nagellstraat?  Zo nee, waarom niet? In de raad is de onrust over alsmaar 
afgesloten wegen door werkzaamheden regelmatig aan de orde geweest. Is daar 
geen lering uit getrokken?  
 
2. Is er overleg tussen gemeente en uitvoerder(s) over werkzaamheden die diep in-
grijpen in het dagelijks leven van onze inwoners?  
 
3. Wat gaat het college doen om dergelijke verrassingen in de nabije toekomst en 
verder te voorkomen?  
 
 

Met vriendelijke groet, 

Shane Lasscher 

Fractie Burger Initiatief 


